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Forslag:
1. Klubben slutter å bruke begrepet «suppleant» og erstatter det med «varamedlem» i 

forbindelse med valg. 
2. Varamedlemmer møter normalt ikke på styremøter med mindre de er innkalt i 

møteinnkallingen for å dekke et forfall.

Begrunnelse:
1. Suppleant er et ord som forlengst er gått ut av bruk i norsk språk. Mange har aldri hørt ordet 

før. Begrepet «suppleant» skaper forvirring om rollen og kan også skape et inntrykk av at 
suppleantene er valgte medlemmer til styret (i motsetning til varamedlemmer). Både 
klubbens tidligere vedtatte (udaterte) lover og NMKs lovnorm av 2016 (dvs klubbens nye 
lover) bruker begrepet varamedlem. Det står ingen ting om at årsmøtet skal velge 
suppleanter.

2. Hvis varamedlemmer ikke normalt møter i styret, vil det være enklere å rekruttere 
varamedlemmer siden arbeidsbelastningen da blir mindre. Dersom alle styrereferater blir 
publisert fortløpende burde det ikke være noen stor ulempe at varamedlemmene ikke møter.


